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) @minvws.nl]

To:

(EE
From: )
Sent: Mon 9/14/2020 6:47:31 AM

Subject: RE: toenemende stress bij jongvolwassenen

Received: Mon 9/14/2020 6:47:31 AM

Ja, is van de PO-Raad en[EEdie er nu meestal bij
zitten..

Verzonden met BlackBerry Work(www.blackberry.com)

Vu:TCE) EER Guin ws i>

Verzonden: 13 sep. 2020 19:14

y sisal
: wives ot IKE

ws.nl>;
i

(@minvws.nl>;
"

h5.1.2e mv

Onderwerp: RE: toenemende stress bij jongvolwassenen
(@minvws.nl>

Hallo allemaal,

Als jullie doelen op de raden dan bedoel je PO of VO raad? Ik ken daar hoger in de lijn alleen] EEE = die lijkt me wel

op een heel hoog niveau en daarmee weinig praktisch.
Als gewenst kan ik wel even bij OCW nagaan? Neem aan dat [IEEE -» de PO Raad is?

crocSEE

van: [NEEEECIINEXER@ minvws.ni>
Verzonden: zondag 13 september 2020 12:25

@minvws.nl>; ) SESE @minvws.n>;IESE)
) @minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: toenemende stress bij jongvolwassenen

1.2e

Goed punt. lk zetBEEde CC vanwege haar betrokkenheid bij onderwijsvraagstuk. Wellicht heeft zij cok nog een idee

wie geschikt zou kunnen zijn.

Grt RR]

van: INECEECN) EXE minvws.nl>
Verzonden: vrijdag 11 september 2020 11:14

)minvws.nl>; minvws.nl>

Onderwerp: RE: toenemende stress bij jongvolwassenen

Dank voor doorsturen.

Mbt rol onderwijsraden: ik heb hierover vorige week contact gehad met[EEEen besproken dat afvaardiging

managementmniveau wellicht handiger is (mensen die ze nu sturen voelen zich erg ongemakkelijk, begreep ik van haar). Zij zou zich hier op

bezinnen. Ik zou haar even opnieuw kunnen contacten met de vraag hoe ze er nu in staat. Volgende stap zou kunnen zijn da reen

telefoontje aan waagf 5.1.2e

Groet,

Van:EEJEEIeninvws.ni>
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Verzonden: donderdag 10 september 2020 22:03

Aan: ) minvws.nl>; ) JEEH @minvws.ni>;EEE
minvws.nl>; ) minvws.nl>

Onderwerp: FW: toenemende stress bij jongvolwassenen

Ter info, nav de discussie in de stuurgroep

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:BEJE @awsterdamumc nl>
Datum: donderdag 10 sep. 2020 9:04 PM

@uninws >, IEKECI KET oii. EE
awijzijnmind.nl>Mind'

Onderwerp: Re: toenemende stress bij jongvolwassenen

dank EREES en mooi dat rondom jongvolwassenen jullie t oppikken, wij denken graag mee.

Wat betreft onderwijs; mijn punt is vooral hoe we er voor kunnen zorgen dat er om de call heen (meer) beweging komt
zodat we in de call zelf het niet hoeven te hebben over of veiligheid professional 6f onderwijs/zorg voor het kind voorop

moet staan. zou mooi zijn als we in call al samen zitten in houding dat we wél tot gezamenlijk geluid willen komen, met

oplossingsvoorstellen als er iets gevoelig ligt.

Fb
voor stapje :-)

van: EE enn
Verzonden: donderdag 10 september 2020 13:21

Onderwerp: RE: toenemende stress bij jongvolwassenen

Hier even op de lijn, namens [gE

Om met jouw laatste punt te beginnen: wat een opsteker. Daar worden we wel héél vrolijk van.

Wat betreft de toenemende stress bij de groep 16-27: een goed
i

ande werkgroep op in te zetten. Wij gaan in

de actiemodus en bekijken wat we kunnen organiseren. Julli horen van ons.

De input vanuit de onderwijsraden zullen wij blijven opzoeken en uitnodigen. Dat doen we de komende weken door ze te

betrekken bij het deel van de escalatieladder dat over onderwijs gaat. Misschien is het meer algemene punt dat je maakt goed om

eens over door te praten?

Groet,

512e3

JE ein; SEE osynip.nb;
@wijzijnmind.nl>

Onderwerp: toenemende stress bij jongvolwassenen
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Dag allen,
Om vast even kort terug te komen op de laatste vraag die

re 8
tav uitkomsten Nivel en EenVandaag onderzoek

(sorry, ik hoorde in de call de vraag niet goed): net nog even met nEE ort gesloten. Wat ons betreft heel

belangrijk om dit op te pakken, jlist niet alleen vanuit GGZ. onderzoek pleit juist wee voor onze brede maatschappelijke

opdracht; stress neemt toe, maar dat betekent juist niet dat al die jongvolwassenen dan maar de GGZ op moeten gaan

zoeken. Over wat de wél kunnen doen: aX kun nen we daar (zoals je meen ik ook suggereerde) de bestaande

werkgroep 16-17 voor gebruiken? Aantal van ons zou dan kunnen aansluiten en het mee terugbrengen in de call?

Moeten me nog twee dingen van het hart:

+ wie heeft de juiste positie om de mensen die hamens onderwijs in de call zitten aan te sturen zodat zij, net zoals

de anderen nu meestal écht proberen, met concrete ideeen voor inhoud, formuleringen en processen te komen

die helpen met deze groep juist een gezamenlijk geluid te komen? Het lijkt alsof zij allen geen mandaat

hebben/voelen om zich te committeren aan dat doel...

+ ik had eigenlijk nog iets leuks willen zeggen: namelijk dat we een hele mooie subsidie hebben gekregen van

ZonMw met heel consortium (kjp, jeugdzorg, algemene bevolkingsonderzoekers, nji etc) om over sectoren heen de

gevolgen van Covid maatregelen op mentale gezondheid en welzijn van jongeren te onderzoeken. zal een der

weken wel even kort agenderen. Geeft hopelijk nog wat 'dieper' en preciezer beeld en kan de komende twee jaar

doorlopen. Mooie is dat er ook wat geld bij zit om datainfrastructuur die het mogelijk moet maken om gegevens

uit verschillende sectoren te koppelen op te zetten; dat kan hopelijk mooie aanzet zijn voor toekomst om

tiberhaupt over sectoren heen weer mentale gezondheid te monitoren.

Groet!
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